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aan LIESBETH HOMANS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BINNENLANDS BESTUUR, 
INBURGERING, WONEN, GELIJKE KANSEN EN ARMOEDEBESTRIJDING

Strijd tegen voedselverspilling  -  Stand van zaken

In Frankrijk is het voor supermarkten voortaan bij wet verboden om niet-verkochte 
producten te vernietigen. Een wet die supermarktketens dwingt hun voedsel te doneren 
aan liefdadigheidsorganisaties en voedselbanken werd in 2015 goedgekeurd en wordt nu 
officieel van kracht. Het is de Franse Regering menens in de strijd tegen 
voedselverspilling. Voortaan moet elk grootwarenhuis met een oppervlakte van minstens 
400 vierkante meter verplicht een contract sluiten met een liefdadigheidsorganisatie om 
hun overschotten te doneren. Als ze dat niet doen staat er een boete tegenover die kan 
oplopen tot 75.000 euro, bedrijfsleiders riskeren zelfs celstraffen. De regering hoopt zo 
miljoenen extra maaltijden te kunnen aanbieden via opvang- en armoedeorganisaties.

De Franse beslissing betekent een grote stap in de strijd tegen voedselverspilling én een 
enorme bijdrage in de strijd tegen armoede.

1. Heeft de minister reeds initiatieven genomen die moeten leiden tot soortgelijke 
maatregelen in Vlaanderen? Zo ja, welke en wat is de stand van zaken? Zo neen, 
overweegt de minister initiatieven te nemen die tot soortgelijke maatregelen moeten 
leiden in Vlaanderen en zo ja, wanneer?

2. Wat is het totale volume van niet-verkochte voedingswaren in de supermarkten dat 
vernietigd wordt of zijn weg vindt naar de vuilnisbelt? Graag hierbij cijfers op 
jaarbasis opgedeeld voor de categorieën vlees/vis, zuivel, groenten en fruit, brood.

3. Wat is het totale volume van niet-verkochte voedingswaren in de supermarkten dat 
reeds zijn weg vindt naar voedselbanken en liefdadigheidsinstellingen? Graag hierbij 
cijfers op jaarbasis opgedeeld voor de categorieën vlees/vis, zuivel, groenten en 
fruit, brood.

4. Pleegt de minister rond deze thematiek overleg met het federale en Europese 
niveau? Zo ja, hoe concreet gebeurt dat en wat zijn de resultaten die tot nu toe 
werden geboekt?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Geert Bourgeois (219), Liesbeth Homans 
(383), Philippe Muyters (332), Joke Schauvliege (426).
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ANTWOORD 
op vraag nr. 383 van 22 februari 2016
van ELS ROBEYNS

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt door mevrouw Joke Schauvliege, 
Vlaams minister van Omgeving, Natuur en Landbouw.


